
  

R e f e r a t 

  

af ekstraordinær generalforsamling, den 26. september kl. 19.00 på Gammelby 

referent: Lotte Steiness Jensen 

 

Karsten bød velkommen til 25 fremmødte deltagere.  

 

Ad. 1 Valg af dirigent 

Karsten foreslog Annie Høst som dirigent, valget blev modtaget med klapsalve. Hun kunne godkende 

generalforsamlingen og Karsten fik ordet.  

 

Ad. 2 Valg af kasserer 

Henrik har valgt at trække sig som kasserer.  Posten skal vælges særskilt, derfor denne ekstraordinære 

generalforsamling. Pia Husted blev af bestyrelsen foreslået som ny kasserer. Ingen andre meldte sig til 

posten og Pia modtog valget med klapsalve.  

Pia bor i Varde, og har selv baggrund i Varde Gymnastikforening, som hun har været med til at starte, og 

har været kasserer i. Til dagligt er hun er regnskabschef hos Sydjysk Befordring.  

Pia blev budt velkommen som Hermods kasserer for i hvert fald de næste to år.  

 

Ad. 3 Forslag til vedtægtsændringer 

Sammen med indkaldelsen til denne ekstraordinære generalforsamling blev der medsendt forslag til 

vedtægtsændringer af 3 paragraffer. Karsten orienterede om grundlaget for dette: 

I forbindelse med denne ekstraordinære generalforsamling gik Karsten i gang med at kigge vedtægterne 

igennem, og blev opmærksom på, at det kun er kassereren, der reelt har indsigt i regnskabet. Derfor stiller 

bestyrelsen forslag om vedtægtsændringer omkring, at økonomien skal ligge hos flere end én person. 

Foreningen er handlingslammet, hvad angår økonomi, i tilfælde af, at kassereren går af eller bliver 

uarbejdsdygtig. Derfor er der brug for flere med rettigheder. Der skal være tre fra bestyrelsen, som kan 

lave dispositioner i banken.  

Forslag til ændringerne af § 10, som omhandler ovennævnte blev vedtaget med fuld opbakning af 

generalforsamlingen.  

 

Næste forslag omhandlede indkaldelsesfristen på 14 dage ved ekstraordinær generalforsamling, det er lang 

tid i en akut situation som fx denne, hvor foreningen mangler en kasserer. Bestyrelsen stillede derfor 



forslag om vedtægtsændring af § 7 således, at fristen for at indkalde til ekstraordinær generalforsamling 

fremover vil være 7 dage. Ændringen blev vedtaget med fuld opbakning fra generalforsamlingen. 

 

Tredje og sidste forslag om ændring var, at give suppleanter stemmeret ved bestyrelsesmøder. 

Suppleanter er med på lige fod som bestyrelsesmedlemmer, og har lige så mange opgaver. Der kan være 

situationer, som fx ved mandefald, at der er brug for stemmer. Forslaget affødte diskussion, om udvanding 

af suppleantrollen, men forsamlingen blev dog enige i, at der fortsat er en graduering, da suppleanter jo 

kun er valgt for et år ad gangen. Ændring af § 9 omhandlende dette punkt blev vedtaget af en enig 

generalforsamling. 

 

Ad. 4 Eventuelt 

Klaus gjorde opmærksom på, at DGF har ændret navn til GymDanmark, dette noteres og rettes ved næste 

generalforsamling. 

Aase og flere andre efterspurgte et printet regnskab, som ligger på bordene ved generalforsamlingen. Det 

vil der gøre fremadrettet. Men der vil være nogle indskærpelser i forhold til, at andre uden for foreningen 

ikke behøver have indsigt i regnskaberne. Fx at regnskaberne ikke må forlade lokalet. Der er ikke krav om, 

at regnskaberne skal offentliggøres, da vi er en foreningen.  

Pia blev budt velkommen af generalforsamlingen og der blev spurgt lidt ind til, hvordan hun vil forvalte 

posten. Der kommer mail ud om evt. ændringer, og det kommer også i foreningsmappen. Pia vil snart 

kunne kontaktes på mail.  

Karsten viste den kommende foreningstrøje og t-shirt. Vi fik prøvet tøj og skrevet størrelse op. Man kunne 

vælge at få navn på tøjet eller undlade dette. 

Vi talte om Hermods struktur: 

Der er kommet mange ny i bestyrelsen og der er blevet lavet en opgavefordeling, som vil blive meldt ud. 

Der blev dog nævnt, at Karsten og Karin planlægger nytårskuren, som er den første fredag i det nye år. 

Udlejning af Hermods sommerhus varetages fremover af Kent S. Rødgaard.  

Vi talte om, at vi skal have skrevet ned, hvilke redskaber vi har på skolerne, og hvad vi mangler. 

Redskabslisten skal ligge på Conventus og opdateres hvert år ved sæsonstart. Følgende har meldt sig til at 

notere redskaber denne gang: 

Danmarksgadeskole: Gitte 

Gammelbyskole: Jeanette (håndredskaber) og Klaus 

Fourfeldt skole: Ellen og Grethe 

Dokken: Annie og Else 

Der blev gjort opmærksom på, at ser man noget i foreningsmappen, på hjemmesiden eller andre steder, 

som skal ændres, kontaktes bestyrelsen.  

 

Slutteligt efter ca. en times varighed, takkede Annie for god ro og orden.  

 


